



星期三 ● 西門星辰或同級4

抵達機場後由優秀導遊迎接,前往指定下榻酒店。

) Ⅲ 台北→台中

∠ 星期四 ● 早餐/×/× ● 碧根或同級4

野柳地質公園>九份老街>富田花園農場(含風鈴DIY)>中社花海>逢甲夜市

野柳地質公園:野柳的地質主要是由砂岩所構成,經海水千百萬年的侵蝕、風化等 交互作用,形成各種天然奇石,最著名的岩石為女王頭,堪稱鬼斧神工的作品,蔚 為世界奇觀。

九份老街:乘載著黃金山城的興盛繁華,集結著歷史、小吃、觀光、伴手禮,於一 身的傳統街道,更曾因電影拍攝及日本動畫而聲名大噪。

富田花園農場(含風鈴DIY):占地2公頃的彩虹花田,大片花海與歐風造景,除

了艷麗動人的花草集錦,戶外造景,水晶教堂、復古汽 車、馬車,地中海風車等超人氣攝影景點,也常見新人 與情侶在此留影。風鈴DIY可儘量發揮自己的想像力, 豐富遊程絕對令人不虛此行。

中社花海:苗栗火炎山下的花卉天堂,一年四季,百花 爭艷,每次來都能讓您有不同的感受,除了賞花,裝製 造景更是讓您驚豔連連。

逢甲夜市:台灣獨特的小吃文化,結合商圈、學術,讓 您用最平實的價格,享受食衣住行育樂,絕對物超所



Day **3 ■ 台中→南投 ■ 早餐**/原住民料理/北港溪料理 • 沙八溫泉或同級4

邵族文史館>日月潭風景區>文武廟>雙龍觀景台>九族文化村+纜車

邵族文史館:介紹邵族生活文化與歷史典故,與原住民特有的山地資源分享。

日月潭風景區:結合北形似日輪的日潭及南形似月弧的月潭,群山環繞,為一高山 內陸湖泊,沿途有多條景觀步道,並有豐富的山地資源。

文武廟:台灣十大神廟之一,更是臺灣企業名人,金融大老的信仰之處,香火鼎 盛,氣勢雄偉,頂樓觀景台更是讓您拍照拍到手軟的好位置。

雙龍觀景台:是眺望日月潭的絕佳景點外,更結合名人年梯,以及文武廟的祈福風

鈴,除了可以找到自己和哪位名人同天生日,更能將祈 願風鈴掛於此。

九族文化村+纜車:全台第一座結合原住民文化歌舞表 演,與遊憩的遊樂區,除了大型刺激的遊樂設施,更有 介紹十族部落的文化園區,在冬春之初,更有滿山谷的 櫻花及薰衣草點綴園區。纜車全長1877公尺,分紅、 黄、藍、綠,分別代表太陽(日)、月亮(月)、湖水(潭)和 山林(綠野),可鳥瞰著名的日月潭景色和魚池、埔里高 山盆地群,還有遠眺日月潭越界引水工程,感受離地 142公尺上空腳底微微發麻的搭乘經驗。



SAT 南投→台北 Day 4 星期六 ● 早餐/鐵板燒Buffet/× ● 樂客或同級4

亨工場+鳳梨酥DIY>臺北101摩天大樓(觀景台自費)>天祿文化藝術中

鳳梨酥夢工場:除了品嘗在地知名冠軍鳳梨酥外,螢幕互動區體驗小遊戲,可愛公 仔殺光您的記憶體,還能自己DIY鳳梨酥,將您最真的心意一起帶回去,讓您有吃 又有抓(拿)。

臺北101摩天大樓:曾為世界最高建築,坐落在台北最頂級的商務商圈,一次逛完 世界頂級精品,讓你走在時尚的尖端。

天祿文化藝術中心:認識中華五千年文化,帶您更認識自己,讓您有完全不同的生 活感受。

士林官邸:蔣介石總統生前的住所,可以感受當時總統 生活的氣派,現在為一座生態公園,不定時舉辦花展供 遊客欣賞。

忠烈祠:現存多為國民政府戰後改建原本日本時代的神 社而來,奉祀為中華民國殉職,並有其重大忠貞事蹟且 足資衿式的官兵、警察及人民的祠廟。另一特色為每個 整點鐘進行的三軍儀隊交接典禮。

士林夜市:為臺北市最具規模的夜市之一,以各種傳統 小吃聞名國內外,許多觀光客皆慕名而來,像是大腸包 小陽、雞排、十全排骨或是士林大香陽等,更是已經成 為美食地標,無人不曉。



SUN 桃園機場→出發地 3 星期日 ● 早餐 ● 温暖的家

早餐後,自由活動至時間到送往機場,搭乘豪華客機返回甜蜜的家。

Flora, Feast and Cultural Village

Day Departure - Taoyuan • Ximen Citizen Hotel or similar

Upon arrival, our local representative will welcome you and escort you to the designated hotel.



Day THU Taipei – Taichung • B / × / × • Beacon Hotel or similar

Yehliu Geopark > Jiufen Old Street > Tomita Farm (Include Wind Chimes DIY) > Chung-she Flower Garden > Fengjia Night Market

Yehliu Geopark: World-famous geological wonder. Extraordinary rock formations including the iconic "Queen's Head" are formed due to erosion, weathering and other natural forces.

Jiufen Old Street: Once a prosperous gold rush town gathers history, snacks, sightseeing, souvenirs all in one street, also made popular from its appearance in films and Japanese animation.

Tomita Farm (Include Wind Chime DIY): Covering an area of 2 hectares, different flowers bloom in the fields every season. In addition to its picturesque floral fields, the amazing landscaping,

crystal church, vintage cars, horse carriages, windmills, etc attracts many couples to take their wedding photos here. Explore and express your creativity with woodworking DIY.

Chung-she Flower Garden: A stunning floral field by Miaoli's Mt Huoyan mountainside that never fails to amaze every season of the

Fengjia Night Market: Enjoy a variety of Taiwan's unique local delicacies and shopping at reasonable price.

Day Taichung - Nantou • B / Aboriginal Cuisine / Pei Kong Creek Cuisine • Pei Kong Creek Resort and Spa or similar

Thao Cultural Center > Sun Moon Lake National Scenic Area > WenWu Temple > ShuangLong Viewing Platform > Formosan Aboriginal Culture Village + Cable Car

Thao Cultural Center: Introducing the lifestyle and history of their tribe while sharing the natural resources only available to the aboriginals.

Sun Moon Lake National Scenic Area: The Sun Moon Lake got its name from the unique terrain that looked like a sun on one side and a crescent moon on the other. Surrounded by the mountain, there are a number of scenic trails and resources.

WenWu Temple: One of Taiwan's top ten temple, and is frequented by many of Taiwan's corporate leaders and entrepreneurs. The observation deck is also a hotspot for photography.

ShuangLong Viewing Platform: One of the best viewing platforms in Sun Moon Lake Scenic Area. Each step on the stairway represents a day in a year and is carved with the name of a historical figure in Chinese history.

Formosan Aboriginal Culture Village + Cable Car: Taiwan's first of its kind combining cultural performances, amusement park, cultural village and a beautiful European garden. The 1877 meters long cable car is one of the best ways to get a bird's eye view of Sun Moon Lake.



DCIV4 SAT Nantou - Taipei • B / Teppanyaki+Buffet / × • Look Hotel or similar

Vigor Kobo Pineapple Cake Factory+Pineapple Cake DIY > Taipei 101 (Observatory at own expense) > TianLu Culture and Art Center > Shilin Presidential Residence > Martyr's Shrine > Shilin Night Market

Vigor Kobo Pineapple Cake Factory: Vigor Kobo's meticulously developed house product "Pineapple Cake" is Taiwan's most famous! Discover more behind the scenes through a fun filled, interactive guided tour and hands-on experience - Pineapple Cake DIY.

TAIPEI 101: Well located in the CBD, it is formerly the world's tallest building. The one stop shopping mall has gathered together the finest in fashion and refined dining from around the world.

TianLu Culture and Art Center: Learn about Chinese culture, discover more about yourself and have a totally different approach to life.

Shilin Presidential Residence: The late President Chiang Kai-

shek and First Lady Soong May-Ling lived a splendid and romantic life here until his passing.

Martyr's Shrine: Men who sacrificed their lives to the revolution before the establishment of the Republic of China and who fell during the Sino-Japanese war and the Chinese Civil war are worshipped here. Another attraction is the changing of guards ceremony which occurs at the top of every hour.

Shilin Night Market: One of the largest and most well known night markets in Taipei selling all kinds of Taiwanese traditional street food such as stinky tofu, fried chicken fillet, oyster omelet.

SUN Taoyuan - Departure ● B ● Sweet Home

After breakfast, you are free at leisure till your departure to Taoyuan C.K.S. Airport. Home Sweet Home!

KENTHOLIDAYS (S) PTE LTD Tel: +65 65341033 Email: sales@kentholidays.com www.kentholidays.com

DEPARTURE DAY	TOUR CODE	TOUR NAME	TOUR FARE	GRATUITIES	SS
Wednesday	5D-180520D	Flora, Feast & Cultural Village	325	24	165

^{*} Quotation above not valid for travel during Christmas, New Years's Eve & Chinese New Year.

Click here to Submit Enquiry

(PD-120618)

^{*} Quotation above valid until 31 March 2019

^{*} Kindly book tours 15 days before departure; check the availability if tour departure is less than 15 days.

^{*} Airport transfer minimum 2Pax, extra charges applies otherwise.